



FETTE GREASES

Beschreibung
Description

Freigaben/Approvals
Spezifikationen/Specifications
Empfehlungen/Recommendations

Techno
Item No. **Inhalt**
Content

// FETTE
// GREASES

TechnoPower NLGI 2

Lithiumverseiftes Mehrzweckfett auf Mineralölbasis. Empfohlen für den Einsatz in Wälz- und Gleitlagern. Temperatureinsatzbereich -30 °C bis +120 °C.

Mineral oil-based, lithium-saponified, multi-purpose grease. Recommended for use in roller bearings and slide bearings. Application temperature range from -30 °C to +120 °C.

DIN 51 502: K 2 K-30

-30 °C ... +120 °C

-22 °F ... +248 °F

4000-180-03 180 Kg

4000-60-03 60 Kg

4000-18-03 18 Kg

4000-5-03 5 Kg

4000-1-03 1 Kg

TechnoPower EP 2

Hochwertiges Mehrzweckfett auf Mineralölbasis mit Korrosions- und Oxidationsinhibitoren. Hochwirksame EP-Zusätze verleihen diesem Produkt ein sehr hohes Druckaufnahmevermögen. Empfohlen für den Einsatz in Wälz- und Gleitlagern. Lithiumverseift. Temperatureinsatzbereich -30 °C bis +120 °C.

Mineral oil-based, high-quality, multi-purpose grease with corrosion and oxidation inhibitors. Highly effective EP additives ensure the excellent compression resistance of this product. Recommended for use in roller bearings and slide bearings. Lithium-saponified. Application temperature range from -30 °C to +120 °C.

DIN 51 502: KP 2 K-30

-30 °C ... +120 °C

-22 °F ... +248 °F

4001-180-03 180 Kg

4001-60-03 60 Kg

4001-18-03 18 Kg

4001-5-03 5 Kg

4001-1-03 1 Kg

TechnoPower EP 3

Hochwertiges Mehrzweckfett auf Mineralölbasis mit Korrosions- und Oxidationsinhibitoren. Hochwirksame EP-Zusätze verleihen diesem Produkt ein sehr hohes Druckaufnahmevermögen. Empfohlen für den Einsatz in Wälz- und Gleitlagern. Lithiumverseift. Temperatureinsatzbereich -30 °C bis +130 °C.

Mineral oil-based, high-quality, multi-purpose grease with corrosion and oxidation inhibitors. Highly effective EP additives ensure the excellent compression resistance of this product. Recommended for use in roller bearings and slide bearings. Lithium-saponified. Application temperature range from -30 °C to +130 °C.

DIN 51 502: KP 3 K-30

-30 °C ... +130 °C

-22 °F ... +266 °F

4002-180-03 180 Kg

4002-60-03 60 Kg

4002-18-03 18 Kg

4002-5-03 5 Kg

4002-1-03 1 Kg